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Abstract (en)
The invention relates to a self-supporting plane reticular structure comprising at least one network of long, thin elements (3) extending over a plane
sheet in which they are assembled by their ends (5) according to the nodes (6) of the said network. The structure is characterised in that instead of
the support (9) consisting only of a central core around which the arms (12) linking the structural elements (3) radiate, the said support (9) consists
in at least one rigid plate on at least one of the opposing faces (15, 16) to which the linking arms (12) are anchored so as to radiate parallel to the
said face (15, 16) and according to the required arrangement. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention se rapporte à une structure réticulée plane autoporteuse comportant au moins une résille d'éléments longilignes (3) s'étendant sur
une nappe plane dans laquelle ils sont assemblés par leurs extrémités (5) selon les noeuds (6) de la dite résille. Elle est caractérisée en ce qu'au
lieu que le support (9) ne consiste qu'en un noyau central autour duquel rayonnent les branches de liaison (12) aux éléments structurels (3), le dit
support (9) consiste en au moins une platine rigide sur au moins l'une des faces opposées (15, 16) de laquelle les branches de liaison (12) sont
ancrées de manière à rayonner parallèlement à la dite face (15, 16) et selon la disposition requise.
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